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Minnesanteckningar nr 8 från ordinarie möte med 
kulturnämnden 13 oktober 2020 
Plats: Digitalt via zoom 
Tid: 13:30 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, ordf. Reumatikerföreningen i Stockholm. 
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm. 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm. 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm. 
Louise Lindström, DHRS 
Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet Stockholmsavd. 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Ulrika Wallin, enhetschef stadsutvecklingsenheten 
Ola Larson, Stadsarkivet. 
Frånvarande:  
Anita Odell. OCD föreningen i Stockholm 
Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern 
 
Ulrika Wallin berättade om stadsutvecklingsenhetens uppdrag och 
organisation. Rådet gavs tillfälle att ställa frågor och i samband med 
det informerade Ulrika om den kulturstrategiska gruppen som 
träffas på torsdag 15 oktober, kan rådet vara adjungerad i den 
gruppen? Ulrika återkommer med svar. 
Bifogas en PPP över stadsutvecklingsenheten. 
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

 Ordförande Gunilla Göran öppnade mötet, hälsade 
alla välkomna och dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Mia Modig utsågs till justerare. 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 
 
Dessa 2 dokument gällande tillgänglighetsplanen, är 
av samma typ men uppenbarligen skapade på olika 
sätt. 
 Det handlar om: 4 Bilaga 01 Remiss av Stockholms 
stads EU-policyarbete inom området 
digitalisering.pdf och 5 Stockholm stads EU-
policyarbete inom området digitalisering. 
Stadsarkivets svar på remiss från 
kommunstyrelsen.pdf 
Då en öppnar det första dokumentet varnar Adobe 
Reader för att det finns tillgänglighetsproblem. Men 
om en öppnar det andra visas inte någon sådan 
varning.  
Detta kan inte upptäckas med blotta ögat. För att se 
detta måste en redigera dokumentet eller ha en 
skärmläsare aktiverad. 
Vad innebär detta? 
Om dokumentet har skapats korrekt visas rubriker, 
länkar, tabeller etc. på ett korrekt vis och då är dessa 
sökbara om en användare använder hjälpmedel. 
Det är viktigt för staden att ha en enhetlig 
procedur när det kommer till att skapa dokument 
så att dessa är läsbara för: medborgare, 
förtroendevalda och tjänstemän. 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
 
Louise fortsätter med skapandet av en OSA symbol, 
frågan uppstod om det kanske inte redan existera en 
sådan, rådet undersöker detta vidare. 
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5. Inkomna remisser och motioner. 
 
Angående Tillgänglighetsdirektivet. 
Om det är BÖR som ska sättas in (varför inte SKA?) 
så menar jag att BÖR ska infogas i slutet på sista 
meningen se nedan, markerat med rött. Markerat med 
blått bör inte vara med enligt min mening. 
Artikel 5  
Om en offentlig myndighet utnyttjar det undantag 
som föreskrivs i punkt 1 i denna artikel för en specifik 
webbplats eller mobil applikation efter att ha 
genomfört den bedömning som avses i punkt 2 i 
denna artikel, ska den i det tillgänglighetsutlåtande 
som avses i artikel 7 förklara vilka delar av 
tillgänglighetskraven som inte kunde uppfyllas och, 
(där så är lämpligt,) BÖR tillhandahålla tillgängliga 
alternativ.  
 

6. Fastställande av datum och tid för möte med presidiet. 
Mötet äger rum den 10 november kl 10:00-10:30 
Plats: Stadshuset, Gunilla representerar rådet fysiskt 
och övriga via Skype. 
 

7. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 20 
oktober. 

Upphandling av verksamhetssystem för Kulturskolans 
verksamhetssystem. Rådet hade inga synpunkter. 
 
Upphandling av bemanningstjänster för Stockholms 
stadsbibliotek. Rådet framhöll vikten av att de vikarier 
som tas in på biblioteken får en grundutbildning i 
bemötande av personer med olika funktionshinder. 

 
8. Övriga ombyggnadsprojekt 

 
Inga noterade. 

 
9. Rapporter 

Anne berättade om besöket på nya Medis och att 
hörselslingorna vid receptionen inte gick att aktivera, 
personalen saknade kompetens för detta. 
 
Louise tipsade om kulturspåret i Sundbyberg. 
Kulturspåret är en app för dig som är nyfiken på att ta 
del av konst på ett nytt sätt. Tanken är att levandegöra 
konsten och göra det lättare och roligare att upptäcka 
stadens offentliga konstsamling. Appen är gratis att 
ladda ned. Mer info: 
https://www.sundbyberg.se/kultur-
fritid/konst/kultursparet.html  

https://www.sundbyberg.se/kultur-fritid/konst/kultursparet.html
https://www.sundbyberg.se/kultur-fritid/konst/kultursparet.html
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Christer informerade om kulturskolans satsning på 
kulturverksamhet för b/u med funktionsnedsättningar 
utanför resurscenters lokaler i Globen området. 
Verksamhet har även etablerats i områdena: Järva 
Bromma och Skärholmen. Totalt har Kulturskolan 
under våren nått ca 32% av målgruppen 
särskoleelever i Stockholms stad. För barn och unga 
med särskilda behov har Funkisfestivalen genomförts i 
början av året. 
 

 
10. Övriga frågor 

Rådet träffar presidiet den 10 november kl. 10:00-
10:30. Plats: Stadshuset, Gunilla och Christer 
representerar fysiskt, övriga i rådet via Skype. 
(separat kallelse kommer). 
 

11. Nästa möte, äger rum den 17 november 14:00-15:30.  
Plattform: Zoom.  

 

Balanslista 2020 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande 
av fortlöpande 
kontakt med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på 
KUF. 
HR och 
kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
 

Bevaka och stötta biblioteket 
Norra Djurgårdsstaden 

 
Ann 
Christine 
Eggert 

HT 2020 VT 
2021 

Kompetensförsörjningsplanen 

HR-konsult 
Cecilia Cato 
+ 
HR-chef 
Carina 
Idenfors 

HT 2020 +VT 
2021 
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Digit or Die 
Agneta 
Jakobsson, 
projektledare 

HT 2020 

Kulturstrategiska programmet David 
Jonsson 

HT 2020 VT 
2021 

Utforma kriterier för 
upphandlingar utifrån 
funktionshindersperspektivet 

Rådet HT 2020 VT 
2021 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla 
Göran,  HT 2020 

Utforma en symbol som 
anger detsamma som OSA. 
 

Louise 
Lindström HT 2020 

Biblioteksplanen, under 
utarbetning 

Daniel 
Forsman VT + HT 2021 

   

 

 
Gunilla Göran ordf.             Mia Modig     

    Justerare 
 
 
Christer Nygren 
Sekreterare 
 


